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Beste Marjolein,

We hadden vorige week contact over de snelfietsroute. Je raadde een interessant dossier aan
'het perspec ef fiets'. Nog dank daarvoor.
Afgelopen maandag heb ik het met raadsfrac epar jen over snelfietsroute gehad en vooral over
het stuk binnen Haarlem, waar sinds 2017 heikele punten zijn ontstaan in de door Goudappel
Coffein voorgestelde route.

We hebben nog 1 commissievergadering waar ik over dit onderwerp zal inspreken. Dat is op 18
juni.

Tijdens de gesprekken die ik had werd het door jouw geopperde idee om door de provincie
Noord Holland een workshop te laten organiseren erg gewaardeerd. 

Is het jou gelukt te achterhalen wie de opvolger is van Frank Kool op dit dossier bij de gemeente
Haarlem? En heb je je idee bij de provincie in de week kunnen leggen?

Graag hoor ik van je zodat ik in het weekeinde aan de inspreektekst kan werken en die vast bij
enkele raadsleden in de week leggen.

Met vriendelijke groeten,

Hans Pos, MSc
voorzi er wijkraad de Krim, Haarlem
Mob: 06-11018369
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